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Hej Heidi,   
 
Vi från Socialdemokraterna skulle gärna vilja inkomma med följande politikerinitiativ till 
fritidsnämnden.  
 

Vi i Socialdemokraterna yrkar på att man parallellt med utredningen om nybyggnation av två 
simhallar även startar upp en enskild utredning gällande livslängd och renoveringsplanering 
för Nacka Simhall.  

 

Med vänliga hälsningar, 

Martin Hellströmer 

 


